



中国领先的重载连接器供应商
China's leading heavy-duty connector supplier

公司简介

苏州威弗电气有限公司座落于中国美丽的城市——苏州，公司总部位于苏州吴中经济开发区，是集研发、生产、销售工业连接器（重载连接器）为一体的高新技术企业。作为一家年轻的企业，威弗电气本着以质量及技术领先创优的目标，通过引进先进技术、专业人才、高端设备等各方面的努力，严格按照 DIN VDE0110、DIN VDE0627、DIN EN61984、IEC60529的标准进行设计及测试，相继推出HA、HE、HEE、HD、HDD、HSB、HK、HQ、HM等连接器系列产品，各种组合多达数千种，能满足不同领域、不同场合的电气及信号的连接要求，广泛应用于机械，能源，电力，通讯，工程等众多领域。

Suzhou WEVEL Electric Co., Ltd. is located in Suzhou, a beautiful city in China. The company is headquartered in Suzhou Wuzhong Economic Development Zone. It is a high-tech enterprise integrating R&D, production and sales of industrial connectors (heavy load connectors). As a young company, WEVEL is committed to excellence in quality and technology, through the introduction of advanced technology, professionals, high-end equipment and other efforts, in strict accordance with DIN VDE0110, DIN VDE0627, DIN EN61984, IEC60529 The standard is designed and tested. Has HA, HE, HEE, HD, HDD, HSB, HK, HQ, HM series connectors . There are thousands of combinations in various combinations to meet the electrical and electrical requirements of different fields and occasions. Signal connection requirements, widely used in machinery, energy, power, communications, engineering and many other fields.